



# 香港學界體育聯會 HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田迎密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

**Head Office**

Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

**HK Island & Kin Office**

Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk

**N. T. Office**

Room 102  
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821  
E-mail: regional@hkssf.org.hk

**External Office**

Room 201  
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525  
E-mail: external@hkssf.org.hk

## 2015/2016 學年學生運動員資助先導計劃

2015/2016 學年學生運動員資助先導計劃有關資料及申請表格已於 9 月 14 日郵寄給各會員學校。

請尚未提交申請的學校留意，**截止日期為 2015 年 9 月 25 日(星期五)**。有意申請的學校請將申請表格填妥於截止日期或以前送抵聯會。

有關計劃的資料、常見問題及申請表格已上載至聯會網站 [www.hkssf-hk.org.hk/athletesupport.htm](http://www.hkssf-hk.org.hk/athletesupport.htm)，截止申請後，聯會將向民政事務局提交所有申請資料，經審核後回覆各申請學校，而參加計劃的學校名單將於十一月上旬上載至聯會網站。請會員學校把握機會提交申請，資助來自低收入家庭的學生發展體育潛質，參與聯會的學界體育比賽。

有關本計劃申請之查詢，請致電 2711 7691 與聯會職員周小姐聯絡。

秘書長 鍾樹培

2015 年 9 月 22 日

## 2015/2016 Pilot Scheme for Student Athlete Support

Information and application form for the 2015/2016 Pilot Scheme for Student Athlete Support have already been sent to all member schools on 14 September 2015.

Member schools who have not yet applied are kindly reminded that the **deadline of application is Friday, 25 September 2015**. Please forward your application to the HKSSF office on or before the deadline.

Information of the Scheme, including Application Form and a set of Frequently Asked Questions have been uploaded to the HKSSF website ([www.hkssf-hk.org.hk/athletesupport.htm](http://www.hkssf-hk.org.hk/athletesupport.htm)).

After the deadline, the HKSSF office will compile the application data and send it to the Home Affairs Bureau for approval. Schools will be informed the results of the applications shortly and a full list of participating schools will be uploaded to the HKSSF website by early November 2015. Please do not miss this opportunity in providing financial support to students from low-income families to pursue their sporting goals through participation in HKSSF inter-school competitions.

Enquiries on application can be directed to Miss Chau of HKSSF office at 2711 7691.

Kelvin Chung  
Secretary-General

Date : 22<sup>nd</sup> September 2015